

Press Release

Parliamentary Assembly Communication Unit

Ref: 509a06

Tel: +33 3 88 41 31 93

Fax :+33 3 90 21 41 34

pace.com@coe.int

internet: www.coe.int/press



46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

René van der Linden condemns bomb attack in Diyarbakir

Strasbourg, 13.09.2006 - Council of Europe Parliamentary Assembly President René van der Linden today strongly condemned the bomb attack at a bus stop in the southeast Turkish city of Diyarbakir that has caused the death of 11 people, including several children, and injured at least 13 others.

"I wish to extend my condolences, on behalf of the Parliamentary Assembly, to the families of the victims. There is no cause in the world that can justify such an abhorrent act, meticulously premeditated to kill innocent people. This barbaric attack shows the need to further improve international co-ordination against terrorism and strengthens the Council of Europe's resolve to combat it," Mr van der Linden said.

René van der Linden condamne l'attentat à la bombe de Diyarbakir

Strasbourg, 13.06.2006 – Le Président de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) René van der Linden a condamné aujourd'hui avec la plus grande fermeté l'attentat à la bombe qui vient de se produire à Diyarbakir, dans le sud-est de la Turquie. L'explosion, qui s'est produite à un arrêt de bus, a fait 11 victimes parmi lesquelles plusieurs enfants, et au moins 13 blessés.

« Au nom de l'Assemblée parlementaire, je présente mes condoléances aux familles des victimes. Aucune cause au monde ne saurait justifier un acte aussi horrible, soigneusement prémédité pour tuer des personnes innocentes. Cet attentat barbare montre qu'il est nécessaire d'améliorer encore la coordination internationale contre le terrorisme et ne fait que renforcer la détermination du Conseil de l'Europe à lutter contre ce phénomène » a déclaré M. van der Linden.

The Parliamentary Assembly brings together 315 members from the national parliaments of the 46 member states.

President: René van der Linden (Netherlands, EPP/CD); Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas.

Political Groups: SOC (Socialist Group); EPP/CD (Group of the European People's Party); ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); EDG (European Democratic Group); UEL (Group of the Unified European Left).